

六-八天馬爾代夫樂悠遊

6 - 8 Days Maldives Pleasure Tour



獨家精心安排/ Exclusive arrangement:

- 馬爾代夫安排 5 星級度假酒店/ Stay at 5 star resort in Maldives
- 6-8 天行程可選, 盡享海濱假日時光/ 6-8 days for your choice, enjoy your seaside holiday in Maldives
- 全程無購物、無指定自費, 無固定小費, 真正品質遊/ No shopping tour, no designated expenses and designate tips
- 馬爾代夫酒店提供英文或國語人員服務/ Provide English or Mandarin services in Maldives hotel

團號: Tour Code:	OCT 2021 - MAR 2022 Daily Departure / 天天發團			
團種 Tour Days	成人/小童 Adult / Child	18 歲以下兒童不佔床 Child under 18 without bed	單人房差 Single Suppl	加訂房 (只含早餐) Extension (Breakfast Only)
6 天 / 6 Days	\$1499	\$599	\$1200	\$560 起 (from)
7 天 / 7 Days	\$1699	\$599	\$1430	
8 天 / 8 Days	\$1899	\$599	\$1650	
升級套餐 / Upgrade Package :				
加晚餐 Half Board (+Dinner)	加午, 晚餐 Full Board (+Lunch, Dinner)	加午, 晚餐, 飲料酒水 All Inclusive (+Lunch, Dinner, Drinks)	升級水上別墅 Upgrad to Overwater Villa	
\$130/每位/每晚 per person per night	\$230 /每位/每晚 per person per night	\$290/每位/每晚 per person per night	\$450 /每間/每晚 per room per night	
<p>*參團旅客需持有出發地航班起飛前 72 小時之內的紙質核酸檢測陰性證明、完全疫苗接種證書以及包含 COVID-19 的旅遊;</p> <p>*團隊提供返回澳洲的核酸檢測協助服務 (費用另付, 約 US\$90/位/次);</p> <p>*馬爾代夫包含往返接送機、住宿及每日早餐;</p> <p>*馬爾代夫酒店無法提供加床, 第三人參團需要補單間差;</p> <p>*兒童提供免費的沙發床, 如需要安排成人床位, 價格按成人團費計算, 涉及用餐部分提供兒童菜單, 如果使用成人點餐單, 費用按菜單價格的 50%現付;</p> <p>*馬爾代夫活動項目需提前一天向酒店報名預訂, 項目、價格及政策以當地為準, 酒店提供的收費活動項目費用自理;</p> <p>*2021 年 12 月 28 日-2022 年 1 月 7 日參團, 加收附加費\$150/每位/每晚;</p> <p>*團費不包含任何機票</p> <p>*我們保留根據當地政府的新冠病毒安全政策更換旅行行程的權利</p> <p>* Travelers must hold a negative COVID-19 PCR test certificate for a test taken no more than 72 hours before departure, a vaccination certificate showing full vaccination and a travel insurance cover for COVID-19.</p> <p>* Our group provides assistance regarding PCR Test: for flight back to Australia (the expenses need be paid extra, each time around US\$90/pp).</p> <p>* The Rates include round transfers from airport by speed boat and accommodations with daily breakfast.</p> <p>* Hotel in Maldives could not provide extra bed for the third person, on this condition, you need pay to Single Room Supplement.</p> <p>* Children stay for free in the sofa bed provided in the room, if you need arrange a bed as adults, the price will be same as adults. And kids menus are provided in the dining section or 50% discount from a la carte menu (on your own expense).</p> <p>*Activities in Maldives need to be booked with hotel at least 1 day in advance, the items, prices and policies are subject to local conditions, charging items are at your own expense.</p> <p>* If you join the tour from December 28, 2021 to January 7, 2022, a surcharge of \$150/per person/per night will be charged.</p> <p>* Tour fare does not include any AIR TICKET</p>				
<p>*加晚餐: 您可在不同風味的指定餐廳中享用晚餐 (點餐菜單每人 3 道菜)</p> <p>*Half Board: Enjoy dinner in a variety of cuisines in designated restaurants (any 3-dishes from A La Carte menu per person)</p> <p>*加午晚餐: 您可在不同風味的指定餐廳中享用午餐和晚餐 (點餐菜單每人 3 道菜)</p> <p>*Full Board: Enjoy lunch and dinner in a variety of cuisines in designated restaurants (any 3-dishes from A La Carte menu per person)</p> <p>*加午晚餐、飲料酒水: 您可在不同風味的指定餐廳中享用午餐和晚餐 (點餐菜單每人 3 道菜) 以及菜單中提供的酒水飲料</p> <p>*All Inclusive: Enjoy lunch and dinner in a variety of cuisines in designated restaurants (any 3-dishes from A La Carte menu per person) and drinks from AI menu</p> <p>*升級水上別墅: 寬敞的別墅, 坐落在水面之上, 可輕鬆潛入大海, 擁有迷人的現代鄉村內飾、提供一張特大床、量身定製的傢俱和帶躺椅的寬敞露臺, 以及沐浴在令人歎為觀止的海景中的浴缸。</p> <p>*Overwater Villa: Overwater Villas are voluminous villas perched above the water for easy dips into the ocean with inviting, contemporary rustic interiors, providing one king bed, tailor-made furniture and generous furnished terraces featuring a lounging net, and a bathtub all bathed in breath-taking seascapes.</p> <p>*升級套餐僅提供全程購買, 如要升級, 請在報名時提前告知;</p> <p>*更有沙屋、沙灘別墅、多人別墅等房型, 如有需要, 歡迎您的諮詢</p> <p>* If you need upgrading packages, please let us know when you sign up for the tour, packages of Meals and Drinks are only available for full purchase of the tour.</p> <p>*There are more room types such as Beach Room, Beach Villa, Multi-person Villa, etc., you're welcome to consult with us if necessary.</p>				

原居地 → 馬累 -
Day 1 薩麗泄湖島
Home City → Male - SAii Lagoon

抵達馬累機場, 酒店工作人員接機, 搭乘快艇前往薩麗泄湖島。馬爾代夫薩麗泄湖島距離馬累國際機場僅有 15 分鐘的船程, 被白色沙灘及蔚藍海水緊緊圍繞, 是馬爾代夫第一個非凡的多島綜合休閒目的地十字路口的一部分。入住酒店天空房, 客房位於較高樓層, 設有室內休閒區、舒適的定制傢俱和私人陽臺, 可將寧靜的印度洋和馬爾代夫島嶼酒店的如畫美景盡收眼底。

Hotel: SAii Lagoon Maldives, Curio Collection by Hilton

Upon arrival, transfer to SAii Lagoon by speedboat with receptionist's help. It takes only 15 minutes by boat from Airport. As a multi-island destination, SAii Lagoon Maldives is a cerulean bolthole created for couples, families, and friends in search of a playful destination getaway. Stay at Sky Room which located on the upper floor. SAii's spacious and stylish Sky Rooms feature an indoor chill-out corner, comfortable custom furnishings, and private balconies that frame the serene Indian Ocean and the picturesque views of the Maldives island hotel.





Day 2 薩麗泄湖島 SAii Lagoon

在美麗的海島上享受美好時光。您可以免費租用浮潛設備，在水上運動中心使用皮艇。還可以參與到瑜伽、水上健身房、尊巴課程中，盡享運動的樂趣。(早餐)

Hotel: SAii Lagoon Maldives, Curio Collection by Hilton

Enjoy your leisure time on the beautiful island. For the activities, the hotel offers complimentary: rental of snorkeling equipment and use of kayak at the water sport center. Yoga, Aqua Gym and Zumba classes are provided as well. (B)



Day 3 薩麗泄湖島 SAii Lagoon

在美麗的海島上享受美好時光。您可以前往馬爾代夫探索中心，通過互動展覽了解更多關於這個美麗島國的信息。也可以前往海洋探索中心，了解珊瑚繁殖計劃，沉浸式體驗這個為保護馬爾代夫獨特海洋生態系統而設的項目。(早餐)

Hotel: SAii Lagoon Maldives, Curio Collection by Hilton



Enjoy your leisure time on the beautiful island, you could join the daily tour guided by local staff at the Maldives Discovery Centre, learn more about this beautiful island nation through interactive exhibition. The Marine Discovery Centre is also a recommended point for you, which offers one of the must-do activities-coral propagation program. (B)

Day 4 薩麗泄湖島 SAii Lagoon

在美麗的海島上享受美好時光。閒暇時間您還可以體驗酒店提供的多種課程和活動，如潛水、衝浪、捕魚、垂釣等等。在酒店為您的返程進行核酸檢測（費用另付）

(早餐)

Hotel: SAii Lagoon Maldives, Curio Collection by Hilton

Enjoy your leisure time on the beautiful island, in your free time, you can also experience a variety of courses and activities provided by the hotel, such as diving, surfing, fishing and so on. And have a PCR test in the hotel today for your departure (the expenses need be paid extra). (B)



Day 5 薩麗泄湖島 SAii Lagoon

在美麗的海島上享受美好時光。閒暇時間您還可以體驗酒店提供的多種課程和活動，如潛水、衝浪、捕魚、垂釣等等。(早餐)

Hotel: SAii Lagoon Maldives, Curio Collection by Hilton

Enjoy your leisure time on the beautiful island, in your free time, you can also experience a variety of courses and activities provided by the hotel, such as diving, surfing, fishing and so on. (B)

Day 6 薩麗泄湖島 SAii Lagoon

早餐後乘坐快艇返回馬累國際機場，到達馬累機場後搭乘您的航班返回原居地。

(早餐)

還可以根據您的假期選擇在馬爾代夫多停留 1-2 日，縱享悠然假日

Transfer to the airport by speedboat for your flight.

You can also choose to stay at Maldives for more than 1-2 days according to your holiday arrangement. (B)



特約旅行社
Your Travel Agent

有關報名詳情及旅遊細則，請參閱長城假期旅遊預訂表 For Terms and Conditions please refer to Great Wall Travel Tour Booking